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KOMISJA OŚWIATY, KULTURY,      

SPORTU I TURYSTYKI  
RADY MIEJSKIEJ W ELBLĄGU  

 

 

BRM.0012.36.2023.EZ 

EOD: 27638/2023/W 
 

 

 
Protokół z posiedzenia 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki 
Rady Miejskiej w Elblągu, 

odbytego w dniu 12 czerwca 2023 r. 
w budynku Urzędu Miejskiego w Elblągu 

 

 
(Nagranie – czas trwania nagrania 34 min 23 sek.) 

 
 

Radni obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do protokołu. 
 
Zaproszeni i przybyli goście obecni na posiedzeniu Komisji – zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu. 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Raport o stanie Miasta Elbląg za 2022 rok - opinia w zakresie pracy Komisji. 
3. Informacja z przygotowań wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

4. Sprawozdanie z akcji rowerowy maj. 
5. Informacja na temat naboru i funkcjonowania elbląskich przedszkoli. 

6. Informacja o funkcjonowaniu burs i internatów. 
7. Rewitalizacja przestrzeni parkowych - informacja. 
8. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej. 

9. Sprawy bieżące. 
 

 

Ad. 1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

(czas trwania nagrania od 01 min 02 sek. do 01 min 11 sek.) 
  
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska poinformowała, że uwag do protokołu nie wniesiono. 

 
 

Ad. 2. Raport o stanie Miasta Elbląg za 2022 rok - opinia w zakresie pracy Komisji 
(czas trwania nagrania od 01 min 12 sek. do 06 min 00 sek.) 
 
Informację na temat raportu o stanie Miasta Elbląg za 2022 rok przedstawił Sekretarz Miasta Artur 

Zieliński.  

 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję i wobec braku osób chętnych do zabrania 
głosu zamknęła dyskusję. 
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Wyniki głosowania: 

Za - 5 
Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 4  
 

 

 
Komisja pozytywnie zaopiniowała Raport o stanie Miasta za 2022 rok – opinia w zakresie pracy 
Komisji. 
 

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zaproponowała zmianę kolejności omawiania porządku 

posiedzenia.  

 

Uwag do zmiany nie zgłoszono. 

 

Porządek posiedzenia po zmianie: 

1. Informacja o protokole z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Raport o stanie Miasta Elbląg za 2022 rok - opinia w zakresie pracy Komisji. 
3. Rewitalizacja przestrzeni parkowych - informacja. 
4. Informacja z przygotowań wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

5. Sprawozdanie z akcji rowerowy maj. 
6. Informacja na temat naboru i funkcjonowania elbląskich przedszkoli. 

7. Informacja o funkcjonowaniu burs i internatów. 

8. Rewitalizacja przestrzeni parkowych - informacja. 
9. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady Miejskiej. 

10. Sprawy bieżące. 

 

 

 

Ad. 3. Rewitalizacja przestrzeni parkowych - informacja. 
(czas trwania nagrania od 06 min 18 sek.  do 21 min 59 sek.) 
 
Informację na temat rewitalizacji przestrzeni parkowych przedstawiła Dyrektor Departamentu Inwestycji 

Elżbieta Gieda.  
 
 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

• Radny Marek Pruszak 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

• Radna Monika Dwojakowska 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 

• Radna Monika Dwojakowska 

• Dyrektor Departamentu Inwestycji Elżbieta Gieda 
 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację dot. rewitalizacji przestrzeni 
parkowych.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad. 4. Informacja z przygotowań wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. 

(czas trwania nagrania od 22 min 08 sek.  do 25 min 45 sek.) 
(czas trwania nagrania od 27 min 28 sek.  do 28 min 36 sek.) 
 

 
Informację z przygotowań wypoczynku letniego dzieci i młodzieży przedstawiła Dyrektor Departamentu 
Edukacji Małgorzata Sowicka.  

 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 
 

 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację z przygotowań wypoczynku 

letniego dzieci i młodzieży. 

Informacje stanowią załączniki do protokołu. 
 

 
 

Ad. 5. Sprawozdanie z akcji rowerowy maj. 

(czas trwania nagrania od 25 min 44 sek.  do 27 min 27 sek.) 
 
 
Sprawozdanie przedstawił Dyrektor Departamentu Kultury, Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert.  

 
Głos zabrali: 

• Radny Marek Burkhardt 

 
 

Dyrektor Departamentu Kultury, Sportu i Rekreacji Arkadiusz Kolpert przedstawił informację  

z przygotowań wypoczynku letniego dzieci i młodzieży.  
(czas trwania nagrania od 27 min 28 sek.  do 28 min 36 sek.) 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję i wobec braku chętnych do zabrania głosu 

zamknęła dyskusję.  

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości sprawozdanie z akcji Rowerowy Maj. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.   

 
 

Ad. 6. Informacja na temat naboru i funkcjonowania elbląskich przedszkoli. 
(czas trwania nagrania od 28 min 40 sek.  do 31 min 35 sek.) 

 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 
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Głos w dyskusji zabrali: 

• Radny Paweł Kowszyński  

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska 

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

 
 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację na temat naboru  

i funkcjonowania elbląskich przedszkoli. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 6. Informacja o funkcjonowaniu burs i internatów. 
(czas trwania nagrania od 31 min 37 sek.  do 33 min 40 sek.) 

 

Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska otworzyła dyskusję. 
 

  
Głos w dyskusji zabrali: 

• Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska  

• Dyrektor Departamentu Edukacji Małgorzata Sowicka 

 
Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zamknęła dyskusję. 

 

Komisja zapoznała się i przyjęła do wiadomości informację o funkcjonowaniu burs i 

internatów.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 
 

Ad. 8. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał będących przedmiotem obrad Rady 
Miejskiej. 
(czas trwania nagrania od 33 min 44 sek.  do 33 min 55 sek.) 

 

Komisja nie opiniowała żadnych projektów uchwał.  
 
 

Ad. 9. Sprawy bieżące. 

(czas trwania nagrania od 33 min 56 sek.  do 34 min 23 sek.) 
 
 

Spraw bieżących nie wniesiono.  

   

Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodnicząca Komisji Irena Sokołowska zakończyła 
posiedzenie.  
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Nagranie dźwiękowe z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki stanowi załącznik do 
protokołu. 
Załączniki do protokołu dostępne są w Biurze Rady Miejskiej w Elblągu.  
 
 

 

                                        Przewodnicząca Komisji 
 

                                                  Irena Sokołowska  
 
Protokół sporządziła 
 
   Ewa Zielińska 

 


